
Warszawa:  Konferencja
Fatimska
– Maryja w Fatimie po raz pierwszy w historii świata otwiera
przed nami swoją najgłębszą intymność – swoje Serce. Jest to
siedziba  Jej  miłości  i  świętości,  kielich  zawierający
wszystkie łaski Boże, które otrzymała dla nas wszystkich –
nauczał  ks.  Karol  Stehlin  FSSPX  w  czasie  Konferencji
Fatimskiej,  która  odbywa  się  w  Warszawie  w  dn.  11-13
października. – W obecnych czasach Maryja staje się naszym
ratunkiem,  jak  schronisko  na  górze.  Nie  tylko  chroni  nas
duchowo,  ale  ułatwia  nam  także  powrót  do  Pana  Boga  –
kontynuował prelegent – Maryja uspokaja nas: Na końcu, Moje
dzieci, Moje Niepokalane Serce na pewno zatriumfuje. Matka
Najświętsza zajmuje się w Fatimie także „polityką z nieba”.
Interesuje się Rosją; interesuje się losem każdego państwa i
kraju.

Ks. Stehlin zwrócił uwagę, że przesłanie z Fatimy jest ważna
dla Polski, ponieważ Rosja jest naszym ważnym sąsiadem. –
Matka  Boża  obiecuje  nawrócenie  Rosji.  Ale  potrzebne  jest
nawrócenie Polski, poprzez nabożeństwo do Jej Niepokalanego
Serca, nabożeństwo do Różańca św.

Ogromne  światło  dla  katolickiej  Polski,  dla  katolickiego
świata  i  dla  naszego  ratunku  –  oto  tajemnice  Matki  Bożej
Fatimskiej i Jej Niepokalanego Serca – zakończył ks. Stehlin.
 

W czasie konferencji można było także wysłuchać wykładów kilku
innych kluczowych prelegentów, zajmujący się tematyką Objawień
Fatimskich, kryzysem w Kościele oraz tematyką zbawienia duszy.
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